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Snežnik POSEBNA PRILOGA

OBISK VLADE NOTRANJSKO 
KRAŠKI REGIJI

Vlada je v sredo 28. maja obiskala 
Notranjsko-kraško regijo. Del dvodnevnega 
obiska se je že tradicionalno začel z 
delovnim posvetom vlade, ki je bil na gradu 
Snežnik. Po posvetu se je premier udeležil 
slavnostnega podpisa sporazuma med 
vlado RS in Evropsko vesoljsko agencijo 
(ESA) o sodelovanju v vesolju v miroljubne 
namene, po podpisu pa je obiskal podjetje 
Novolit. Obisku je sledila novinarska kon
ferenca, pogovor za lokalni radio, nato pa 
srečanje vlade zžupani, gospodarstveniki, 
poslanci in državnimi svetniki iz Notranjsko- 
kraške regije.

Poleg premiera so med obiskom 
dejavni tudi ministri in ministrice. Min
istrica za zdravje Zofija Mazej Kukovič 
je obiskala zdravstveni dom Ilirska Bis
trica in Bolnišnico za ženske bolezni in 
porodništvo v Postojni. Minister za promet 
Radovan Žerjav se je pomudil v občinah 
Bloke in Cerknica, minister pristojen za 
lokalno samoupravo Ivan Žagar pa je 
obiskal občini Pivka in Bloke.

Minister za šolstvo Milan Zver je obisk 
začel z delovnim kosilom s predstavniki 
občine Ilirska Bistrica, sledil je ogled 
športnega kompleksa Trnovo ter podpis 
sporazum o nameri z občino Ilirska Bis
trica. Minister za obrambo Karl Erjavec 
je tudi z našo občino podpisal dogovor o 
sodelovanju med ministrstvom in občino 
glede uporabe vojaške infrastrukture.

Obisk vlade v Notranjsko-kraški regiji se 
je zaključil pozno popoldan z dobrodelno 
nogometno tekmo, na kateri so se pomerili 
ekipi vlade ter ekipa gospodarstvenikov in 
politikov Notranjsko-kraške regije.

Obisk vlade v regiji sta sicer že v torek 
začela državni sekretar na ministrstvu za 
pravosodje Robert Marolt in državni sekre
tar na ministrstvu za javno upravo Roman 
Rep. Prvi je obiskal okrajno sodišče v 
Ilirski Bistrici, drugi pa je z občino Ilirska 
Bistrica podpisal pogodbo o neodplačnem 
prenosu nepremičnin v lasti občin na RS 
za potreb izgradnje novega objekta za 
potrebe državnih organov.

DELOVNO
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OTVORITEV DVIGALA IN PREVZEM NOVEGA 
URGENTNEGAVOZILA ZA NMP -

Ob otvoritvi je direktor Vojko Mihelj dejal:
"Bogat investicijski ciklus v zdravstvo, ki ga zahtevajo štirideset let 
stara stavba in vedno večje potrebe po sodobni opremi, seje začel že 
v letu 2004, ko je bil posodobljen vozni park, v letu 2005 
je bilo sanirano ostrešje in prekrita streha, v 2006 je bila adaptirana 
bivša lekarna v sodobne prostore za potrebe nujne medicinske pomoči 
in nabavljen nov RTG aparat. Letos so bila zamenjana okna na severni 
strani stavbe ZD in na ZP Knežak, s čemer so začeta večja adaptaci
jska dela.

Predvsem pomembna letošnja 
pridobitev je dvigalo, ki smo 
jo načrtovali že več let. Po več 
letih spreminjanja načrtov in več 
neuspešnih izborih izvajalca, je ta 
investicija zaključena. Sočasno
z dvigalom so ureujene še sanitarije za invalide in nekaj novih prehodov v stavbi, ter čudovit nov 
vhod v zdravstveni dom in ambulanto NMP. Štirideset let stari stavbi je z omenjenimi preteklimi 
investicijami in z naložbo v dvigalo, dan nov lesk in dodatna uporabna vrednost, predvsem pa je 
sedaj omogočen invalidom, starejšim, težje gibljivim osebam in mamicam z dojenčki dostop prav 
do vseh prostorov v vseh treh etažah zdravstvenega doma.
Zahtevno adaptacijo in vgradnjo dvigala, med katero je delo v zdravstvenem domu vseskozi potekalo, 
je izvedlo podjetje Marc d.o.o. iz Ajdovščine s številnimi podizvajalci.
Že po prvih zahvalah pacientov se da sklepati, daje bilo cca 130.000.- EUR, ki sta jih v izgradnjo 
dvigala vložila Občina Ilirska Bistrica in Zdravstveni dom Dirka Bistrica, vsak po 50%, dobro naloženih 
in da so tudi pri iskanju projektnih rešitev in pri zahtevni izvedbi del imeli srečno roko.

Druga velika pridobitev, ki jo bodo pospremih na humano poslanstvo, pa je novo, sodobno opremljeno reševalno vozilo za nujno 
medicinsko pomoč. Z redno zamenjavo iztrošenih reševalnih vozil in posodabljanjem opreme, želimo dokazati velik pomen, ki ga ima 
služba NMP za naše obsežno, obmejno območje, precej oddaljeno od hospitalnih centrov s precej specifikami. Zavedati seje treba, da 
je le z marljivim, dobro usposobljenim kadrom in dobro opremo možno uspešno reševat življenja v prepogostih prometnih nesrečah in 
ob nenadnih obolenjih, ko se običajno nudi prvo pomoč in pripravo na nadaljnje zdravljenje kar na terenu. Zato se veliko dogaja »na 
kolesih« in že podatek, da so letno planirani nujni km preseženi za skoraj 100% (preseganji ni plačano!) in daje ekipa včasih odsotna 
tudi nad tri ure, veliko pove.
Dobava povišanega vozda Volkswagen Transporter 2,5 TDI 4X4 in 
nadgradnja zanj je bila realizirana preko Proavta d.o.o. Koper, manjši 
del opreme je bh premeščen iz prejšnjega vozda. Skupna vrednost 
naložbe je bda nekaj nad 75.000,- EUR in je bila sofinancirana iz 
sredstev Zdravstvenega doma (50%), Občine Ilirska Bistrica (38%) 
in Ministrstva za zdravje (12%).

Kljub problemom in nezavidljivi finančni situaciji v bistriškem 
zdravstvenem domu, nameravajo nadaljevati z za letos planiranimi 
investicijami (adaptacija ZP Knežak, nadaljnje urejanje prostorov v ZD 
Ilirska Bistrica, nabava reševalnega vozda za nenujne prevoze in ure
ditev prostorov za zdravstveno vzgojo in preventivo). Za te pomembne 
investicije je že predvideno sofinanciranje iz občinskega in državnega 
proračuna in tudi za nadaljnje obdobje imajo nekaj projektov s katerimi 
nameravajo kandidirali na razpis za sofinanciranje investicij v zdravstvo 
in tako oplemenititi (pre)skromna lastna investicijska sredstva."
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OBISK DNEVNEGA CENTRA SONČEK
Zaradi neodložljivih obveznosti v Bruslju se ministrica za delo, 

družino in socialne zadeve ga. Marjeta Cotman ni mogla udeležiti 
delegacije ob obisku vlade v občini II. Bistrici, zato je njeno 
vlogo prevzela državna sekretarka Romana Tomc. Imenovana 
je obiskala Dnevni center SONČEK, ki že sedemnajst let deluje 
v okviru Centra za socialno delo II. Bistrica.

V Dnevnem centru Sonček se nudi vsakodnevno oskrbo ter 
učno in psihosocialno pomoč

šoloobveznim otrokom. V skupino so vključeni otroci iz 
družin, kjer je prisotna socialna problematika in starševska 
vzgojna nemoč, zato jim skupina predstavlja delni nadomestek 
doma.

Dnevni center je odprt vsak delovni dan od 11. do 17. ure. 
Otroci prihajajo v skupino po zaključenem pouku, v skupini 
preživijo ves popoldanski čas, ob 17,00 uri pase vračajo domov. 
Takoj po prihodu dobijo kosilo, ki ga v dnevni center pripeljejo 
iz osnovne šole. Sledi pisanje domačih nalog in učna pomoč, 
nato pa interaktivne igre in prostočasne dejavnosti.

Na državnem nivoju program sodi med inovativne razvojne 
programe, v letošnjem letu pa je bil predstavljen tudi v TV oddaji 
»Pomagajmo si«.

Direktorica Centra za socialno delo Miranda Vrh je državno

sekretarko seznanila s težavami, ki pestijo njihov javni zavod, 
predvsem s kadrovskim primanjkljajem, saj je znano, daje bilo 
v zadnjih letih z različno zakonodajo centrom za socialno delo 
poverjeno veliko novih nalog in javnih pooblastil, kadrovska 
struktura na Centru za socialno delo II. Bistrica pa je od leta 
1995 nespremenjena.

SODOBEN UPRAVNI CENTER KONČNO 
TUDI V ILIRSKI BISTRICI

Vlada RS je svoj krog obiskov po statističnih regijah Slovenije 
zaključila z obiskom Notranjsko-kraške regije. V okviru dogod
kov, ki so se ob tej priliki odvijali v naši občini, je bil za upravno 
enoto najpomembnejši podpis Pogodbe o neodplačnem prenosu 
nepremičnin med Občino Ilirska Bistrica in Republiko Slovenijo, ki 
stajovtorek, 27.05.2008, sklenila državni sekretar mag. Roman 
Rep in župan Občine Ilirska Bistrica Anton Šenkinc.

Pogodba se sklepa z namenom 
rešitve prostorske problematike 
državnih organov, ki poslujejo na 
območju Občine Ilirska Bistrica, z iz
gradnjo novega, sodobno urejenega, 
upravnega centra. Na Ministrstvu za 
javno upravo že poteka projekt za 
izdelavo idejne študije za nadomest
no gradnjo z zunanjo ureditvijo na 
lokaciji sedanjega »Provizorija«.
Cilj projekta je pridobitev projektne 
rešitve, ki bo dosegla optimalno upo
rabno vrednost s svojo funkcionalno 
organizacijo in namensko uporabo 
poslovnega programa v objektu.
Novi objekt mora zagotavljati pogoje 
zdravega in sodobnega bivanja in 
dela vseh uporabnikov, tako zapos
lenim kot tudi strankam. Idejna študija bo zaključena v prvi polovici 
meseca julija.

Trenutno so potrebe po umestitvi v skupni upravni center poleg 
upravne enote izkazali še davčna uprava in geodetska uprava. 
Nedorečeno ostaja še umestitev tukajšnjega Centra za socialno 
delo in Urada za delo.

Ob podpisu pogodbe je mag. Rep predstavil terminski plan 
izgradnje novega upravnega centra. Predvideno je, da bi v prvi 
polovici letošnjega leta dokončali idejni projekt, v drugi polovici leta 
pa naročili projektno dokumentacijo. V letu 2009 naj bi pridobili 
gradbeno dovoljenje ter razpisali javni natečaj in izbrali izvajalca 
gradnje, ki naj bi gradbena dela zaključil v letu 2011, v letu 2012 
pa naj bi objekt predali v uporabo.

Predvidena investicijska sred
stva za izgradnjo novega upravnega 
centra, ki naj bi obsegal cca 1.400 
m2 uporabnih površin, znašajo 
1.600.000 EUR (natančnejši zneski 
bodo znani, ko bo izdelana inves
ticijska dokumentacija ter idejni 
projekt).

Ideja o rušitvi »Provizorija« 
in izgradnji novega, sodobnega 
poslovnega objekta, kjer bi bile 
strankam na voljo storitve vseh 
državnih institucij na enem mestu, 
ima že dolgo in sivo brado. Podpis 
predmetne pogodbe med občino 
in RS je zagotovo korak bliže k 
njeni uresničitvi. Želimo si, da bi se 
vse odvijalo v skladu z načrtovanim 

planom in da Vas bomo leta 2012, cenjene stranke, povabili v 
nove, sodobno opremljene poslovne prostore, kjer vam bomo 
uslužbenci upravne enote, geodetske in davčne uprave na enem 
mestu nudili kakovostne storitve. »Imam sanje ...«je nekoč rekel 
Martin Luther King, »ki počasi postajajo resničnost«, dodajamo 
zaposleni na upravni enoti.
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Z MORSOM POSEBEN DOGOVOR
Ministrstvo za obrambo in 

Občina Ilirska Bistrica sta podpis
ala dogovor, ki določa pogoje in 
način medsebojnega sodelovanja 
glede uporabe vojaške infras
trukture v upravljanju Ministrstva 
za obrambo na območju občine 
Ilirska Bistrica, s ciljem zagotoviti 

njeno dolgoročno uporabo z upoštevanjem interesov lokalne 
skupnosti.

MORS bo pri razvoju in uporabi infrastrukture iz prejšnjega 
odstavka, kolikor bo mogoče upošteval interese lokalne skup
nosti, zagotovil njeno varno uporabo ter izvajal ukrepe, s katerimi 
se bo zmanjšal vpliv na okolje in bodo zagotovljeni ustrezni ukrepi 
za varovanje narave.

MORS bo na podlagi izkazanega javnega interesa s strani 
občine v roku enega leta po podpisu tega dogovora kot pris
pevek k razvojnim projektom Občine Ilirska Bistrica v skladu 
s predpisi, ki urejajo stvarno premoženje države, neodplačno 
prenesel v last občine nepremičnine v bivši vojašnici Trnovo 
ter v bivši vojašnici Ilirska Bistrica.

MORS bo v zvezi z uporabo vadišča Bač izvedel kratkoročne 
in dolgoročne ukrepe, s katerimi bo:
• izboljšano obveščanje prebivalcev in lokalne skupnosti o 

izvajanju dejavnosti na vadišču,
• zagotovljeno stalno usklajevanje interesov lokalne skupnosti, 

okoliških prebivalcev in Slovenske vojske,

• zmanjšana požarna ogroženost,
• posodobljena infrastruktura na vadišču do leta 2012,
• izboljšan in posodobljen dostop do vadišča,
• izboljšana infrastruktura, ki je obremenjena zaradi uporabe 

vadišča.

MORS bo pri načrtovanju dejavnosti Slovenske vojske na 
vadišču upošteval naslednje omejitve:
• streljanje se ob sobotah, nedeljah in praznikih ne bo izva

jalo, razen ob usposabljanju enot, popolnjenih s pogodbeno 
rezervo Slovenske vojske;

• nočno streljanje se bo izvajalo največ 10 dni v mesecu (od 
ponedeljka do četrtka). V mesecih juniju, juliju, avgustu in 
septembru se bo izvajalo največ do 23. ure, ministrstvo pa si 
bo prizadevalo, da bi se te dejavnosti v navedenih mesecih 
izvajale le v najnujnejšem obsegu;

• ob povečani požarni ogroženosti v naravnem okolju bo ome
jena uporaba bojnih in minskoeksplozivnih sredstev;

• na vadišču se ne bo dovoljevalo izvajanje dejavnosti v nas
protju z njegovo namembnostjo.

Občina pa se zavezuje, da bo z ministrstvom aktivno 
sodelovala pri pripravi državnega prostorskega načrta za vadišče 
Bač in da ne bo postavljala dodatnih zahtev po sodelovanju 
ministrstva pri urejanju lokalne infrastrukture izven obveznosti 
opredeljenih v tem dogovoru, v kolikor obseg vadišča ne bo 
spremenjen.

DRŽAVNI SEKRETAR O 
GLOBOVNIKU

Državni sekretar min
istrstva za okolje in pros
tor dr. Mitja Bricelj se 
je s sodelavci v sredo, 
28. maja, v okviru pro
grama obiska vlade RS 
mudil v notranjsko-kraški 
regiji. Minister Janez Po
dobnik se je v tem času 
udeležil razprave na visoki 
ravni Konferenca držav 
podpisnic Konvencije o 
biološki raznovrstnosti, ki 
bo potekala v Bonnu od

28. do 30. maja.
Dr. Mitja Bricelj se je najprej srečal s predstavniki občine 

Bloke in se z njimi pogovoril o Križni jami in čistilni napravi na 
Blokah. Sledil je sestanek s predstavniki občine Postojna, kjer 
so se pogovarjali o investicijah v okviru kohezijskega sklada 
(čistilna naprava, vodovodno omrežje). V nadaljevanju pa se je 
dr. Bricelj s sodelavci sestal še s predstavniki občine Ilirska Bis
trica. Govorili so o sanaciji odlagališča Globovnik in problematiki 
oskrbe s pitno vodo širšega kraškega zaledja.

SREČANJE Z 
VODSTVOM

POLICIJSKE POSTAJE

Na sliki: mag. Zvonko ZINRAJH, direktor UUP GPU Danijel 
ŽIBRET, direktor PU Postojna Iztok ŠTUCIN, vodja Sektorja uni
formirane policije PU Postojna Danijel REBEC, vodja OKC PU 
Postojna Maks OBLAK in vodstvo PP Ilirska Bistrica Aleksander 
MORAN in Marko ROTAR
V okviru obiska vlade se je srečanja z vodstvom naše policijske 
postaje udeležil državni sekretar na Ministrstvu za notranje za
deve mag. Zvonko Zinrajh, se pogovoril s policisti in si ogledal 
nove prostore postaje
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